
Nieuwe raadsleden aan het woord
Na de verkiezingen van maart maakten Cor de Groot (Nieuw Lisse), Allard Raggers (Nieuw Lisse), Lisanne Horstmann (VVD), 
Richard van der Wiel (PvdAGroenLinks), Bas de Weijert (PvdAGroenLinks) en Loes Dockheer (PvdAGroenLinks) hun entree in de 
gemeenteraad. Op deze raadspagina vertellen ze over hun ambities voor deze bestuursperiode en hun eerste ervaringen met het 
raadswerk.  

Cor de Groot (Nieuw Lisse)
“Ik zat al acht jaar in de 
steunfractie van Nieuw 
Lisse. Helemaal nieuw is het 
raadswerk niet. Maar toch 

is het anders. Ik ben de lokale politiek 
ingegaan om te ontdekken hoe de dingen 
nu eigenlijk in elkaar zitten in ons dorp. Ik 
heb daar de afgelopen jaren al veel over 
geleerd.”

Cor de Groot vond de eerste 
raadsvergadering waar hij aan deel nam, 
heel mooi. “Daar werden we beëdigd. Dat 
was een bijzonder gevoel, dat overkomt 
je als het ware. Maar nu gaan we echt 
beginnen en is het ‘voor het echie’.”

Cor de Groot wil zich in de gemeenteraad 
bezig gaan houden met onderwerpen ‘die 
je vast kunt pakken’: verkeer en wonen 
bijvoorbeeld. “Als gemeente moeten we 
alles doen om voor betaalbare woonruimte 
te zorgen. En als het gaat om verkeer, 
ben ik bijvoorbeeld bezorgd over de 
laadinfrastructuur voor elektrische 
auto’s. Dat dreigt een groot probleem te 
worden. Ik zie wel iets in een oplossing met 
laadpleinen, waar mensen terecht kunnen. 
Daar zou ik me de komende jaren wel hard 
voor willen maken.”

Allard Raggers (Nieuw Lisse)
“Raadslid is geen 
gewoon baantje. Er hoort 
verantwoordelijkheid bij en ik 
wil het voor 100%, als het even 

kan 200% uitvoeren. Dat kost natuurlijk tijd, 
maar daar heb ik wel ongelofelijk veel zin in!  

Raggers zat de afgelopen vier jaar in de 
steunfractie van Nieuw Lisse en verwacht 
dat hij zich in de gemeenteraad bezig zal 
houden met onderwerpen als de sociale 
dienst en ook het samenwerkingsverband 
tussen de gemeenten Lisse, Hillegom en 
Teylingen. “De rode draad daarbij zijn toch 
de financiën. Plannen en ambities zijn leuk, 
maar de financiën moeten het wel toelaten. 
Daar wil ik echt scherp op zijn en de vinger 
goed aan de pols houden.”

Burgerparticipatie is ook een speerpunt 
voor Raggers. “Ik denk dat we de politiek 
naar de mensen moeten brengen. Daar wil ik 
graag mijn steentje aan bijdragen. Natuurlijk 
weet ik dat je het nooit iedereen naar de zin 
kan maken. Daar gaat het me niet om, maar 
ik denk wel dat het goed is voor Lisse als we 
minder tijd in de raadszaal doorbrengen en 
meer in de wijken. Politiek bedrijf je immers 
voor de burgers.” 

Lisanne Horstmann  (VVD)
“Ik vind het echt ontzettend 
leuk. Het raadswerk vraagt 
veel lezen en veel tijd, maar 

het is het zeker waard. De installatie van de 
raadsleden was een heel mooi moment. Dan 
weet je dat het nu echt gaat beginnen. Ook 
de introductiebijeenkomst in Leiden waarbij 
we elkaar als raadsleden konden ontmoeten, 
vond ik een heel mooi en waardevol begin.” 

Lisanne Horstmann heeft voor de VVD de 
portefeuille Financiën gekregen. “Dat is een 
zware post natuurlijk. Bij het inwerken krijg 
ik gelukkig hulp van de andere fractieleden. 
Er ligt nog geen raadsakkoord, dus ik ben 
erg benieuwd naar de beslissingen die 
genomen zullen worden. Je ziet al wel 
dat de gemeentelijke belastingen aan het 
stijgen zijn. Ik ga zeker proberen daar in de 
komende raadsperiode iets aan te doen.”

Als jong raadslid voelt Horstmann zich er 
verantwoordelijk voor om jongeren bij de 
politiek te betrekken. “De gemeentepolitiek 
voelt voor veel jongeren ver weg. Maar het 
is heel belangrijk. Ik hoop dat het me lukt 
om zichtbaar te worden als aanspreekpunt. 
Dat jongeren weten dat ze naar me toe 
kunnen komen als ze ergens mee zitten.”

Richard van der Wiel 
(PvdAGroenLinks)
“Wij hebben een ontzettend 
mooi verkiezingsresultaat 
behaald en komen met drie 

nieuwe mensen in de gemeenteraad. We 
vormen een goed team, met veel mensen 
daaromheen die ons in de commissies gaan 
ondersteunen. We willen ons met een nieuw, 
fris en prikkelend geluid laten zien en horen 
in de gemeenteraad om de anderen ook tot 
denken aan te zetten. Daarbij willen we ons 
heel constructief opstellen, want we willen 
wel dingen bereiken.”

Daarbij denkt Van der Wiel met name 
aan onderwerpen in het sociaal domein, 
bijvoorbeeld de armoede bij werkende 
mensen. “Als gemeente hebben we 
instrumenten die we in kunnen zetten, maar 
dat is allemaal zo ingewikkeld. Dat moet 
echt simpeler en we willen graag dat het 
nieuwe college daar taakgericht mee aan de 
gang gaat.” 

Van der Wiel wil zich ook richten op 
betaalbare duurzaamheid en de kosten van 
de gemeenschappelijke regelingen als de 
afvalwerking en de veiligheidsregio. “In de 
campagne hebben we beloofd streng naar 
de kosten van deze regelingen te kijken en 
dat blijven we doen. Met durf en samen met 
andere partijen in de raad.”

Bas de Weijert 
(PvdAGroenLinks)
“Ik vond het wel heel rustig, 
die eerste raadsvergaderingen. 
Natuurlijk, op een respectvolle 

manier, maar ik denk wel dat het goed 

is als we in de raadsvergaderingen echt 
discussiëren. Politiek bestaat immers omdat 
er verschillen van meningen bestaan, die we 
willen overbruggen.”

Bas de Weijert stond namens GroenLinks 
op de combinatielijst met de PvdA. In de 
gemeenteraad zal hij zich gaan buigen over 
financiën en duurzaamheid. “Dat laatste is 
volgens mij heel belangrijk. Ik wil er hard 
aan werken dat er duidelijkheid komt over 
de energietransitie. Wat gaan we precies 
doen en wat betekent dat voor de gemeente 
en de verschillende wijken? Dat moeten we 
vastleggen en er vervolgens mee aan de 
gang gaan. Waarbij wij willen dat de sterkste 
schouders de sterkste lasten dragen en 
iedereen kan profiteren.”

Andere speerpunten voor De Weijert zijn 
het versterken van burgerparticipatie en het 
vertrouwen van burgers in de politiek. “Wat 
dat betreft zie ik aanknopingspunten in het 
raadsbrede akkoord waarin we vast kunnen 
leggen waar de gemeenteraad het over eens 
is en waar de verschillen zitten. Ik zou graag 
zien dat de burgers vervolgens mee kunnen 
praten.” 

Loes Dockheer 
(PvdAGroenLinks)
 “Ik was eigenlijk 
niet verkiesbaar en 
kwam verrassend met 

voorkeursstemmen in de gemeenteraad. 
Die voorkeursstemmen voelden als een 
eer en een verantwoordelijkheid. Die 
verantwoordelijkheid wilde ik niet negeren 
en daarom, na overleg met de andere 
fractieleden, heb ik mijn plek in de raad 
ingenomen.”

Loes Dockheer, die zich gaat richten 
op het sociale domein, besteedde de 
afgelopen periode aan het inwerken. “Ik heb 
bijvoorbeeld meegelopen met de sociale 
dienst en veel verschillende gesprekken 
gevoerd met ambtenaren. Die wil ik een 
groot compliment maken. Ze zijn zonder 
uitzondering enthousiast en zo betrokken 
bij hun werk. Ze namen volop tijd voor mijn 
vragen. Zo voel je je echt gesteund. En dat 
heb je nodig als nieuwbakken raadslid”  

Binnen het sociale domein wil Dockheer 
speciale aandacht besteden aan het 
armoedebeleid en aan cultuur. “Ik denk 
dat er vanuit de gemeente vaak te weinig 
aandacht is voor de cultuursector. Dus gaan 
we kijken of daar iets aan kan gebeuren. 
Armoedebeleid is natuurlijk een echt 
sociaaldemocratisch aandachtpunt. Daarbij 
kun je denken aan schulddienstverlening, 
maar bijvoorbeeld ook aan het tegengaan 
van laaggeletterdheid. Volgens mij een 
bijzondere verantwoordelijkheid voor de 
gemeente.”

Gemeenteraad Lisse

De gemeenteraad bestaat uit 19 
leden verdeeld over 6 fracties. Het 
raadspresidium bestaat uit de 6 
fractievoorzitters, voorzitters van de 
commissies en de burgemeester. Elke 
maand vergadert het presidium over 
de concept-agenda’s voor de raad en 
de commissies. Het raadspresidium 
houdt zich ook bezig met procedures 
en het functioneren van de raad in 
algemene zin. Voordat de raad besluit, 
worden de onderwerpen eerst in de 
commissie Maatschappij en Financiën en 
de commissie Ruimte en Infrastructuur 
besproken. De raadscommissie neemt 
geen besluiten, maar adviseert de raad.

Zo kunt u raadsleden bereiken
De raad hoort graag wat er leeft in de 
gemeente. Heeft u vragen of wilt u iets 
onder de aandacht van een raadslid 
brengen? Dat kan. Op de website van de 
gemeente Lisse (www.lisse.nl/bestuur-
en-organisatie/gemeenteraad) staan 
de contactgegevens van de raadsleden. 
In de openbare fractievergaderingen, 
die meestal op de maandag voor 
de commissie- en raadsvergadering 
plaatsvinden, bent u van harte welkom en 
heeft u de mogelijkheid om in te spreken.

Inspreken in de raad of commissie
Wilt u iets kwijt over een onderwerp 
in de commissie dan kunt u bij het 
agendapunt ‘Burger aan het woord’ 
inspreken. In de raad kunt u alleen 
inspreken over onderwerpen die op de 
raadsagenda staan. Elke spreker krijgt 
maximaal 5 minuten, waarna de raads-/
commissieleden de mogelijkheid krijgen 
om u vragen te stellen. Wilt u inspreken 
in de commissie of de raad, meldt u 
zich tenminste 2,5 uur voor het begin 
van de commissievergadering of de 
raadsvergadering aan bij de griffie via 
14 0252 of griffie@lisse.nl. Vermeld uw 
naam, adres en telefoonnummer en het 
onderwerp waarover u het woord wilt 
voeren.

Bent u onze Gast van de raad?
De gemeenteraad wil graag haar 
inwoners leren kennen en nodigt u 
daarom graag uit als ‘Gast van de raad’. 
Voorafgaand aan de raadsvergadering 
ontvangt u de agenda en de 
bijbehorende stukken. U wordt op de 
avond van de raadsvergadering om 19.15 
uur ontvangen door burgemeester, de 
griffier en een raadslid. Zij geven uitleg 
over wat het gemeentebestuur doet 
en de raadsagenda vanie avond. Na 
afloop kunt u met raadsleden napraten. 
Aanmelden via 14 0252 of  
griffie@lisse.nl.

Van uw gemeenteraad
De raad van Lisse is er voor u. Als raadsleden verdiepen we ons in onderwerpen die spelen 
in onze gemeente, gaan we in gesprek met inwoners, met ondernemers en met elkaar en 
nemen besluiten. Op deze pagina leest u meer over het werk van de raad en lichten we 
zaken uit die op dit moment onze aandacht hebben.

Aanmelden voor de digitale 
nieuwsbrief?
U kunt deze nieuwsbrief ook digitaal 
ontvangen. Stuurt u dan een e-mail 
naar griffie@lisse.nl.

Agenda
•	 Commissie Maatschappij en 

Financiën woensdag 8 juni
•	 Commissie Ruimte en 

Infrastructuur donderdag 9 juni
•	 Fractieberaden  maandag 13 en  

20 juni
•	 Raadsvergadering donderdag  

16 juni
•	 Gezamenlijke vergadering 

Commissies Maatschappij 
en Financiën en Ruimte en 
Infrastructuur woensdag 22 juni

•	 Extra raadsvergadering donderdag 
23 juni

•	 Raadsvergadering (Kadernota 
2023) donderdag 7 juli


